

May 29, 2025

التاريخ: 29 مايو 2025م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Appointment of New CEO

الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي جديد

On 1 July 2025, Stephen Thomas is stepping down as CEO after a distinguished career spanning 37 years with the company. The Board is awarding him the honorific title of CEO Emeritus, an ambassadorial role, and to continue supporting the company in an advisory capacity as per governance procedures.

نود الإفادة بتنحي الفاضل/ ستيفن توماس عن منصب الرئيس التنفيذي اعتباراً من 1 يوليو 2025 بعد مسيرة مهنية متميزة امتدت لـ 37 عاماً بالشركة. وتكريماً له، فقد قرر مجلس الإدارة منحه لقب فخري (الرئيس التنفيذي الفخري) وهو دور تمثيلي ويتيح له الاستمرار في دعم الشركة بصفة استشارية وفقاً لإجراءات الحوكمة.

Andrew Dawson is appointed CEO with effect from 1 July 2025. Andrew joins Renaissance with a first-class international reputation in the Integrated Facilities Management (IFM) industry, having held senior multinational executive roles with Sodexo and CBRE in the Far East and Asia-Pacific regions including roles and responsibilities in Australia, China, Japan, Singapore and others.

كما نود الإعلان عن تعيين الفاضل/ أندرو داوسون رئيساً تنفيذياً النهضة اعتباراً من 1 يوليو 2025م. علماً بأنه يتمتع بخبرة دولية مرموقة في قطاع إدارة المرافق المتكاملة حيث شغل مناصب تنفيذية عليا في شركات متعددة الجنسيات مثل Sodexo و CBRE في منطقة الشرق الأقصى وآسيا والمحيط الهادئ، بما في ذلك مناصب ومسؤوليات في أستراليا والصين واليابان وسنغافورة وغيرها.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG



عن/ النهضة للخدمات شمعع